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§ 1 Diarienummer 2025/19 012 KS 

Information från tekniska avdelningen 2025 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar 

att1  ge tekniska chef att till nästkommande möte återkomma med underlag för 
utomhusbassängen i Löttorp  

att2 ge teknisk chef i uppdrag att till nästa möte återkomma med underlag och 
kostnadsberäkning för skötsel av utemiljön för Tullgatan 40 

Ärendebeskrivning 
Tekniskt chef ska informera utskottet om avdelningens arbete och kontinuerligt återge 
lägesbeskrivningar. 

Dagens sammanträde 
Teknisk chef redogjorde för följande: 
 
Behandlingsbadet på Ekbacka  
Utomhusbassängen i Löttorp, Åkerbobadet 
Ny operatör för kommunens laddningsstuktur, Wattif 
Rekrytering av trädgårdsmästare pågår, många sökande 
Arbetet med investeringsbudget 2026 tillsammans med ekonomerna pågår  
Muddring Kårehamn tillståndsprocess 
Tullgatan 40-skötsel av utemiljö 
Verksamhetslokaler till lokalvården  

Beslutet skickas till 
Teknisk chef 
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§ 2 Diarienummer 2025/45 846 KS 

Information stormskador i hamnar 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar  

att1  ge teknisk chef i uppdrag att sammanställa skador och kostnader för dessa 

att2 Inleda arbetet med att långsiktigt förebygga skador av denna karaktär för kommunala 
bryggor och hamnar  
 

Ärendebeskrivning 
Under januari månad har vattenståndet ökat och med stormar medförde det en hel del 
skador i hamnar.  

Dagens sammanträde 
Teknisk chef Lars-Gunnar Fagerberg informerar utskottet om vilka skador som stormarna 
och vattenståndet orsakat.  
Stora mängder tång och sjögräs har sköljts upp på många stränder, provtagning på dessa 
måste ske innan man vet hur dessa får hanteras och åtgärdas.  
Både strandlinjen och badbryggan i Byxelkrok har eroderats. Vågbrytare behöver förstärkas i 
flera hamnar. 

Åtgärderna som krävs är kostsamma och någon budget för detta finns inte. Utskottet 
diskuterar vikten att detta behöver åtgärdas innan säsongen startar, men att man även 
måste ha en långsiktig plan med hur man kan förebygga skador.  

Beslutet skickas till 
Teknisk chef 
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§ 3 Diarienummer 2025/38-041  KS 

Budgetuppföljning 2025 tekniska avdelningen 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar 

att lägga bokslutsuppföljningen för 2024 till handlingarna.  

Ärendebeskrivning 
Årets resultat är sämre mot prognostiserat. Nedan redovisas förändring mellan prognos vid 
tertial 2 och resultat 2024. 

För driften på kommunens fastigheter är främsta skillnaden mellan prognos tertial 2 och 
resultat 2024 att prognos vid tertial 2 utgick för att intäkter för kommunens publika 
laddstolpar skulle erhållas enligt budgeterad nivå. Resultatet för intäkter blev cirka - 350 tkr 
lägre vilket är främsta anledningen till avvikelsen mellan prognos och resultat 2024.  
Fastighet har ett resultat på + 4 tkr vilket varit i enlighet med prognos vid tertial 2. 

På Gata och park härleds försämring i prognos tertial 2 och resultat till ökade kostnader för 
strandrensning, - 400 tkr. Personalkostnader i form av timanställda under 
sommarmånaderna samt drivmedel blev högre mot prognostiserat -400 tkr. Högre 
elkostnader för gatubelysning - 200 tkr. Slutligen högre avskrivningskostnader, lägre intäkter 
för offentliga toaletter samt borttagning av stubbar bidrar till att resultatet 2024 blev - 250 tkr 
sämre mot prognos tertial 2.  

För hamnar härleds försämringen i prognos vid tertial 2 och resultat till högre elkostnader, VA 
och tillfälligt inhyrd personal.  

Kost visar ett positivt resultat men där försämringen i prognos vid tertial 2 och resultat 
härleds till framför allt lägre intäkter än beräknat under hösten på café Ekbacka. 

Avvikelsen på lokalvård mellan prognos och resultat hänförs till att kostnader för timvikarier 
blev högre. Transport är i enlighet med prognos vid tertial 2. Inom omlastning är 
krisberedskapslager och skyddsmaterial till KS - 100 tkr jämfört med prognos vid tertial 2 och 
resultat 2024. Resterande del av underskottet är inköp som ännu inte debiterats ut till 
verksamheterna. 
 
Resultat för tekniska avdelningen - 3 784 tkr 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2025-01-03 
Årsredovisning 2024 Teknisk avdelning, 2025-01-03 

Dagens sammanträde 
Controller Daniela Skogström redovisar bokslutsuppföljningen 

Beslutet skickas till 
Ekonomiavdelningen 
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§ 4 Diarienummer 2024/73 041 KS 

Justering av taxa tekniska 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige 
besluta 

att1 anta förändrad taxa för årsavgift för småtbåtshamnar, säsongsplats maj-september 
 inklusive moms (exkl el). 

att2  anta tillagd taxa för årsavgift för småbåtshamnar, oktober-april inklusive moms  
 (exkl el) 

att3 anta förändrad taxa för dygnsavgift för gästhamnar Borgholm, Byxelkrok och 
 Sandvik v. 25–33 

att4 anta förändrad taxa för vattengymnastik- vinter på Åkerbobadet 

att5 anta tillagd taxa för vattengymnastik- sommar på Åkerbobadet. 

Ärendebeskrivning 
Ändring av taxa för årsavgift för småbåtshamnar, säsongsplats maj-september inklusive 
moms (exkl el) för 2025 till 15% ökning, vilket motsvarar: 

• Båtbredd upp till 1,8 m 2 150 kr 

• Båtbredd 1,8–2,3 m 3 280 kr 

• Båtbredd över 2,3 m 4 410 kr 

• Kajplats långsida, upp till 5 m i mån av plats 3155 kr 

•  Ändring av taxa för årsavgift för småbåtshamnar, säsongsplats maj-september 
  inklusive moms (exkl el) för 2025 till 16% ökning, vilket motsvarar: 

• Över 5 m, 200 kr tillägg / meter 255 kr 
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Tillägg av taxa för årsavgift för småbåtshamnar, oktober-april inklusive moms (exkl el), vilket 
motsvarar: 

• Båtbredd upp till 1,8 m 1 000 kr 

• Båtbredd 1,8–2,3 m 1 500 kr 

• Båtbredd över 2,3 m 2 000 kr 

• Kajplats långsida, upp till 5 m i mån av plats 1 500 kr 
 
• Över 5 m, 200 kr tillägg / meter 225 kr 
 

Ändring av taxa för dygnsavgift för gästhamnar för 2025 till 12% ökning, vilket motsvarar: 

• Dygnsavgift v. 25–33 för Borgholm, Byxelkrok och Sandvik 285 kr 

Förändring av taxa för vattengympa- vinter på Åkerbobadet.  

• Engångspris 65 kr 

• 10-kort 550 kr 

Tillägg av vattengympa- sommar på Åkerbobadet. 

• Engångspris 70 kr 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse - Justering av taxa tekniska, 2025-01-22  

Dagens sammanträde 
Teknisk chef informerar utskottet om justeringarna om taxor som behövs korrigeras inför 
säsongen 2025.  

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige 
Teknisk chef 
Gata-parkchef 
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§ 5 Diarienummer 2025/32-311  KS 

Gågatuperioden 2025 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott i egenskap av trafiknämnd beslutar 

att1 fastställa gågatuperioden för 2025 från den 26 maj till och med den 1 september. 

att2  i samband med skördefesten stänga för gågata från den 23 september till och med 
 den 29 september.  

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2019-10-08 § 248, i egenskap av trafiknämnd att 
fastställa gågatuperioden årligen från 1 juni till 31 augusti och att gångfartsområdena 
Storgatan och Östra Kyrkogatan kan stängas av och bli gågata under evenemang och större 
helger. 

 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse-Gågatuperioden, 2025-01-08 
KSAU i egenskap av trafiknämnd 2019-10-08 §248 
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Bedömning 
Förlängningen av gågatuperioden innebär att gågatan är färdigställd och i bruk till American 
Days, Hot-road träffen och Kristi himmelsfärdshelgen. Dessa helger lockar många besökare 
vilket kommer att gynna vårt näringsliv.  

Den 31 augusti infaller på en söndag vilket gör det lämpligt att förlänga perioden till och med 
månaden den 1 september.  

Konsekvensanalys 
Att inte justera tiderna för gågatuperioden gör perioden mindre effektiv både ur ett praktiskt 
och ur ett ekonomiskt perspektiv. 

Beslutet skickas till 
Gata-parkchef 
GIS-handläggare 
Kommunikatör 
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§ 6 Diarienummer 2022/17 311 KS 

Trafikfrågor 2022 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott i egenskap av trafiknämnd beslutar 

att  avslå begäran om sänka högsta tillåtna hastighet för del av väg 973 
 (Ramsättravägen) med bedömningen att nuvarande högsta tillåtna hastighet är 
 anpassad utifrån förutsättningarna på platsen och att en sänkning till 30 km/h 
 därmed inte är motiverad. 

Ärendebeskrivning 
Köpingsviks samfällighetsförening har 2022-04-07 inkommit med ens skrivelse i vilken de 
föreslår en ändring av hastigheten för delar av väg 973, Ramsättravägen, från nuvarande 50 
km/h till 30 km/h. Som skäl för sin begäran anger föreningen nya exploateringar och utfarter 
längs med sträckan, korsande cykelväg vid gamla järnvägsbanken samt trafikbuller.   

Kommunens tjänstemän har genomfört platsbesök i december 2024.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse - Önskemål om att se över hastigheten på väg 973, 2025-01-14 
Önskemål om att se över hastigheten på väg 973, Inkommen skrivelse 2022-04-07 

Bedömning 
Kommunens ställningstagande är sedan tidigare att 30 km/h ska införas endast vid skolväg 
och på särskilt utsatta områden. Vid platsbesök konstaterades att vägen är ganska bred och 
att sikten är god. Bedömningen är att nuvarande högsta tillåtna hastighet är anpassad utifrån 
förutsättningarna på platsen och att en sänkning till 30 km/h inte är motiverad.  

Det går heller inte att reglera bort alla problem i trafiken. I trafikförordningen finns vissa 
grundläggande regler som handlar om varsamhet. Dessa regler innebär att en trafikant ska 
iaktta den omsorg och varsamhet som krävs med hänsyn till omständigheterna på platsen. 
Trafikanterna ska visa hänsyn till sina medtrafikanter och de som uppehåller sig på eller intill 
vägen. Oavsett vilken hastighetsbegränsning som gäller på vägen får trafikanten inte köra 
fortare än vad trafiksituationen medger. Det är en fråga för Polismyndigheten att övervaka 
hastigheterna på vårt vägnät. 
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Beslutet skickas till 
Köpingsviks samfällighetsförening 
Gata/park-chef   
Tillväxtchef 
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§ 7 Diarienummer 2023/99 443 KS 

Belysning grusplanen i Rälla 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar 

att1 installera belysning på grusplanen vid Rälla skola för att möjliggöra ökat nyttjande  

att2  medel anvisas ut investeringsprojekt fritidsanläggningar projekt 1300 

Ärendebeskrivning 
Sökande skriver till Borgholms kommun att det på Rälla skola finns en grusplan som nyttjas 
året om till diverse aktiviteter. Det är framför allt under vintern då det märks hur dåligt upplyst 
planen är. 

En upplyst grusplan skulle inte bara innebära trygghet för de som nyttjar den kvällstid utan 
även trygghet för de som bor i närheten samt för skol-, fritids- och fritidsgårdsverksamhet.  

Flera boende hoppas på att de lyktstolpar som redan finns ses över samt att grusplanen 
kompletteras med ytterligare två lyktstolpar utav kommunen 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse-Belysning grusplanen i Rälla, 2024-10-15 
Beslut tekniska utskottet, 2024-12-14 § 60 
Beslut tekniska utskottet, 2024-02-08 §3 
Inkommen skrivelse, 2023-05-23 

Bedömning 
Att investera i belysning på grusplanen vid Rälla skola möjliggör ett ökat nyttjande för skola, 
spontanidrott och föreningar. Vintertid kan planen spolas upp och användas som 
skridskoplan.  

Beslutet skickas till 
Sökande 
Tillväxtchef 
Ekonomiavdelningen 
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§ 8 Diarienummer 2022/72 008 KS 

E-förslag: Gör något åt Sjöstugan i Byxelkrok 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar 

att ge gata-parkchef i uppdrag att genomföra en upprensning på den kommunala 
 marken mellan utegymmet och sjöstugan som är klar inför 
 sommarsäsongen 2025.  

 Kostnaden belastar hamnverksamheten inom befintlig underhållsplan i 
 driftredovisningen  

Ärendebeskrivning 
Britt Lise-Lott Wahlén föreslår följande i ett e-förslag och fått minst 25 röster av Borgholms 
kommuninvånare: 

Se till att sjöstugan får nya ägare med nya affärsidéer eller riv byggnaden. Nu när kommunen 
lagt ned mycket resurser att göra hamnen så fin så är det dags att ta tag i Sjöstugans ägare. 
Kommunen måste i alla fall kunna göra fint på marken mellan utegymmet och sjöstugan. 

Fastigheten är privatägd vilket innebär att kommunen har begränsade möjligheter att agera. 
Kommunen kan inte påverka eventuell försäljning, affärsidé eller rivning.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse - E-förslag: Gör något åt Sjöstugan i Byxelkrok, 2025-01-22  
Foto E-förslag: Gör något åt Sjöstugan i Byxelkrok, 2025-01-23 
Beslut KF 2024-05-20 § 95 
E-förslag: Gör något av Sjöstugan i Byxelkrok, inkommen 2021-07-03  

Bedömning 
Efter platsbesök konstaterar teknisk chef att behovet för upprensning inför kommande 
säsong är stor och att effekten av åtgärd kan innebära ökad trivsel i Byxelkrok och att 
besökares bild av området blir mer positiv. 

Kostnaden belastar hamnverksamheten inom befintlig underhållsplan i driftredovisningen, 
varav underhållsplanen eventuellt behöver uppdateras och omprioriteras.  
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Dagens sammanträde 
Teknisk chef som varit på platsbesök informerar utskottet om vilka åtgärder som behövs och 
visar även foto från platsbesöket.  

Beslutet skickas till 
Gata-parkchef 
Förslagsställaren 
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§ 9 Diarienummer 2025/44 793 KS 

Byte av distributionssätt för måltider i Åkerbo 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar 

att1 övergå till leverans av kylda måltider för lunch till Åkerbohemmet på helger 

att2  anvisa medel för detta ändamål från konto 1100 

Ärendebeskrivning 
Maten till Åkerbohemmet tillagas i Åkerboskolans kök sju dagar per vecka och transporteras 
därefter till Åkerbohemmet.  
Då vi idag saknar någon som kör maten under helgerna (tidigare varit externa lösningar) 
föreslås annan lösning som även är mer kostnadseffektiv.  

Ärendet anses akut då kontraktet för matkörning har upphört, ingen ersättning finns att tillgå, 
och den tillfälliga lösning vi nu har är endast tillfällig. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2025-01-21 

Bedömning 
En förpackningsmaskin - stansmaskin, köps in via storköksavtalet som Borgholms kommun 
har med Triator AB, Kalmar. Förvaltningen har erhållit en offert med giltighetstid till 2025-02-
09, på 130 tkr. Ett par delar kan eventuellt väljas bort och då reduceras förstås kostnaden. 

Kostverksamheten lägger om schema från att arbeta var fjärde helg till att alltid arbeta 
måndag till fredag. Detta minskar både driftkostnader och ersättning för helgernas obekväma 
arbetstid för kostverksamheten. Schemaändring måste meddelas medarbetare senast två 
veckor i förväg. 
Transportkostnaden uteblir under helg, vilket ger en besparing på drygt 100 tkr per år. 

Äldreomsorgens personal värmer idag alla kvällens måltider som alltid levereras kalla, 
förändringen blir att de även kommer värma två stycken luncher varje vecka. 

Näring och kvalitét på måltider kommer bibehållas genom att måltiderna hastigt kyls ner 
direkt efter tillagning, och på det sättet bevaras näringsämnena. 
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Stansmaskinen vacuumpackar inte måltiderna och det tillsätts ingen livsmedels gas. 
Hållbarheten täcker dock gott och väl tiden från beredning till servering. 

Konsekvensanalys 
För Åkerbohemmet så blir det en ökad leveranssäkerhet för helgens måltider, med möjlighet 
att äta vid olika tidpunkter eller spara måltiden i frysen. Nackdelen kan vara att det blir ett 
moment extra för personalen att värma två luncher per vecka. 

För kostverksamheten så blir lösningen mindre sårbar vid schemaomläggning måndag till 
fredag. Vilket kan även blir lättare att rekrytera medarbetare till köket i Åkerbo. 
Sommarperioden för kökets medarbetare blir mindre sårbar när vi inte har lediga dagar mitt i 
veckan, som man har när man arbetar helg. 

Förvaltningens bedömning är att det kan ge en högre belastning initialt när de nya rutinerna i 
produktionen ska arbetas in men kommer att leda till effektivisering.  

Vid utebliven transport kommer inga måltider levereras till Åkebohemmet. Medarbetarna på 
Åkerbohemmet få komma och hämta måltiderna i köket och därmed minska sin egen 
bemanning tillfälligt Åkerbohemmet blir sårbart. 

Dagens sammanträde 
Teknisk chef informerar om byte av distributionssätt för måltider i Åkerbo och vilka för-och 
nackdelar förvaltningen bedömer.  

Beslutet skickas till 
Måltidschef 
Ekonomiavdelningen 
Socialchef 
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